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Protokół IX sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 30.12.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali kameralnej 

Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:00, zakończenia – 13.08 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: radny Janusz Kozłowicz, radna Agnieszka 

Wilk. 

Uwaga: 
 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 

do 2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk.  

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 

ust. 1b) 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ IX sesja Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 30.12.2024 r. 
 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Ł. Różycki otworzył 

IX sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał zaproszonych 

gości: 

- Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Kierowników i Pracowników tut. Urzędu, 

- Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem 

obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym z § 20 ust. 3 Statutu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka%20Archiwum/
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Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu, 

b) głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka, opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Autopoprawkę przedstawiła Skarbnik Miasta, na prośbę Burmistrza 

Szczawna-Zdroju. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Przedstawiono opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka 

i poinformował, że 6 komisji tj. Uzdrowiskowa, Spraw Obywatelskich, 

Rewizyjna, Skarg, Wniosków i Petycji, Oświaty, Kultury i Sportu, Budżetowa 

i Gospodarki Mieniem, wydały opinie pozytywne dotyczące projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-

Zdrój. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 
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podczas głosowania- 13 radnych, udziału w głosowaniu udziału nie brali: 

radny Janusz Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

autopoprawka stanowi załącznik nr 4a do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno - 

Zdrój wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 4b do niniejszego 

protokołu. 

 

Uchwała nr III/116/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój przedstawionym wraz z projektem uchwały budżetowej na 

rok 2025 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Uchwalenie budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025, zgodnie 

z procedurą: 

a)odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza, 

b)odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

c)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu, 

d)odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji 

i wniosków radnych, 

e)dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f)głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na 
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rok 2025 i autopoprawka oraz opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę, na prośbę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Szczawno-Zdrój na rok 2025. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno- 

Zdrój na rok 2025 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 0 

radnych, w głosowaniu udziału nie brai: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka i poinformował, 

że 6 komisji tj. Uzdrowiskowa, Spraw Obywatelskich, Rewizyjna, Skarg, 

Wniosków i Petycji, Oświaty, Kultury i Sportu, Budżetowa i Gospodarki 

Mieniem, wydały opinie pozytywne dotyczące projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025. 

 

Następnie na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła opinie 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos w sprawie opinii komisji i wniosków 

radnych. 

 

Następnie na temat autopoprawki na prośbę Burmistrza głos zabrała 

Skarbnik Szczawna-Zdroju. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 

wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 

wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brai: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 

2025 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, autopoprawka 

stanowi załącznik nr 6a do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 wraz 

z autopoprawką stanowi załącznik nr 6b do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała nr III/114/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Uchwała nr III/115/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój i autopoprawka zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Następnie na prośbę Burmistrza uchwałę wraz z autopoprawką przedstawiła 

Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały, autopoprawka i podjęta uchwała stanowią załączniki 

nr 9, 9a i 9b do protokołu. 
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Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 oraz 

autopoprawka zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2024. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła uchwałę wraz z autopoprawką. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz 

z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz 

z autopoprawką została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 
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Projekt uchwały, autopoprawka i podjęta uchwała stanowią załączniki 

nr 10, 10a i 10b do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 

2024 r. 

 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji dnia 26 listopada 2024 r. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału 

nie  brali: radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

 

Protokoły z posiedzeń Komisji Stałych Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 28.11.2024 r. oraz z posiedzeń Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 20.12.2024 r., zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

 

Wobec braku uwag Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty na terenie gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na 

terenie gminy Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radna E. Piotrowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

radny Z. Różycki, radny H. Hammer, Skarbnik Miasta, radny 

J. Kaczanowski, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, radny 

P. Nasiukiewicz, Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka.  

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmian w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na 

terenie gminy Szczawno-Zdrój została podjęta większością głosów 

w głosowaniu: za- 12, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały  i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 12 i 12a 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2025-2027. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025-2027 został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2025-2027. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2025-2027, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny J. Kaczanowski, radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 13 i 13a 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

12. Przyjęcie planów pracy na rok 2025: 

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok, 

c) stałych Komisji Rady. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok, projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2025 

rok, plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na rok 2025, plan 

pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2025 rok, plan pracy Komisji 

Spraw Obywatelskich na 2025 rok, zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyły się następujące głosowania: 
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• Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok. 

• Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju na 2025 rok. 

• Głosowanie nad przyjęciem planów pracy na rok 2025: KOKiS, 

KBiGM, KSO. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 14 i 14a do 

protokołu. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 15 i 15a do 

protokołu. 

 

Plany pracy na rok 2025: KOKiS, KBiGM, KSO zostały przyjęte jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na rok 2025 stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, plan pracy Komisji Oświaty, 
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Kultury i Sportu na 2025 rok stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu, plan pracy Komisji Spraw Obywatelskich na 2025 rok stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia. 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia. 

 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia, została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 19 i 19a do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 
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14. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

Radny H. Hammer poprosił, aby głos w tym punkcie mogła zabrać 

Mieszkanka Szczawna-Zdroju. 

Mieszkanka zgłosiła następujące sprawy dotyczące Mieszkańców nowej 

części cmentarza: 

▪ problem wody od 4 lat, gdzie Mieszkańcy ubiegają się o to, by zostało 

zrobione ujęcie wody, 

▪ brak miejsca na cmentarzu, gdzie można by było umieszczać znicze, 

w celu oddania innym osobom,  

▪ problem niezamkniętych furtek,  

▪ sprawa toalet- propozycja, aby można było wejść do toalety na 

określoną monetę, ponieważ obecnie osoby uzależnione są od Pana 

zajmującego się tym terenem, który posiada klucz do toalety,  

▪ do gruntu cmentarza przylega grunt kościelny (dotyczy to parafii 

wałbrzyskiej), na tym gruncie odbywają się różne imprezy, także  

w charakterze religijnym, Mieszkanka zgłosiła zakłócenie spokoju, 

▪ jest cały czas brak dojazdu.  

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos w tych sprawach: uwagi Mieszkanki 

zostały zanotowane w celu rozwiązania problemu. Nie mamy jednak wpływu 

na organizowane imprezy oraz ich terminy, na spotkania z parafianami 

organizowanymi przez księdza. Natomiast jeśli chodzi o drogę, o której Pani 

wspomniała, to zostały wystosowane 2 pisma do Księdza Proboszcza. 

Niestety nie otrzymaliśmy do dnia dzisiejszego odpowiedzi. Pisma były 

o treści, by rozwiązać problem Mieszkańców ulicy Baczyńskiego 15 

w Szczawnie-Zdroju. Jeśli chodzi o kwestię przyłącza wodnego to pochylimy 

się nad tym jak najszybciej. Pewne koncepcje zostały opracowane. Jednak 

nie udało się tego zrealizować przy przebudowie drogi, ale na pewno uda 

się nam zrobić dodatkowy punkt poboru wody. Jeśli chodzi o zamykanie 

furtek, to zostaną zamontowane tabliczki z napisem, by zamknąć za sobą 

furtkę lub samozamykacz.  

Radna E. Piotrowska zapytała: 

1) o ul. Okólną- w dniu dzisiejszym radna uzyskała informację, 

że rurociągi będą umieszczone tylko do połowy drogi. Czy istnieje 
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możliwość, by wspomóc Mieszkańców, aby te rurociągi były ułożone 

jeszcze dalej? 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: inwestycja w całości będzie realizowana 

przez Wałbrzyski Związek Wodociągów i Kanalizacji – zarówno w kwestii 

budowy wodociągów jak i kanalizacji sanitarnej; chcielibyśmy, aby 

zrealizowana była cała ul. Okólna; jednak Wodociągi Wałbrzyskie też muszą 

etapować pewne inwestycje czyli ilość środków przewidzianych na 

inwestycje na terenie Szczawna-Zdroju jak i na terenie pozostałych gmin, 

które są zrzeszone w związku; zapotrzebowanie jest tak duże i tych potrzeb 

jest tak wiele- szczególnie po tym okresie jak mieliśmy do czynienia 

z powodzi; sporo zadań inwestycyjnych związanych i z przebudową, 

z naprawą i z odtworzeniem tego majątku wodociągu musiało być 

zaplanowane do realizacji; przywrócenie dostaw wody jest na podstawie 

pewnych rozwiązań prowizorycznych i to będzie realizowane 

w 2025 r.; stąd ta konieczność etapowania; jeżeli będzie możliwość to 

zostanie ta inwestycja zrealizowana w całości; 

2) w zeszłym roku miał być zrobiony projekt drogi, czy został on 

wykonany? 

Burmistrz odpowiedział, że koncepcja jest, ale pewne założenia 

dokumentacyjne musimy wykonać po zabudowie całej tej infrastruktury. To 

też się wiąże z kwestią badania nośności tego gruntu po tych inwestycjach; 

3) czy na dzień 26.01.2025 r., kiedy będzie Wielka Orkiestra Świątecznej 

Pomocy mamy miejsce, gdzie to wydarzenie będzie zorganizowane? 

Burmistrz odpowiedział, że wydarzenie to organizuje Zespół Szkół 

Ceramicznych; miejscem mógłby być Teatr, natomiast padła propozycja, by 

spróbować czegoś nowego i w związku z tym jesteśmy w stanie udostępnić 

Halę Sportową przy ul. Słonecznej 1a. 

Radny A. Sikoń: 

1) zgłosił apel, prośbę, ponieważ zbliża się Sylwester- apel ten dotyczy 

ograniczenia używania fajerwerków podczas Sylwestra ze względu 

na zwierzynę, 

2) zapytał jak będzie zorganizowany Sylwester w Szczawnie-Zdroju? 
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Burmistrz odpowiedział, że Sylwester będzie zorganizowany na terenie 

Parku Zdrojowego, scena będzie rozstawiona na terenie Hali Spacerowej 

od godz. 22.00 do 2.00. Burmistrz przedstawił ogólny plan organizacji 

Sylwestra. 

Radny P. Nasiukiewicz: 

1)  ponowił prośbę o montaż psiego pakietu pomiędzy ul. Ratuszową 

a Pocztową; 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że mamy to na uwadze i zostanie 

pakiet ten zakupiony ze środków nowego budżetu; 

2) przy nowym przejściu koło ul. Kolejowej wiatr przechylił znaki- prośba 

o naprawienie; 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że sprawa znaków została już 

zgłoszona w ramach gwarancji do firmy, zgłoszenie zostało przyjęte, 

zostanie to poprawione. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka: 

1) poruszył temat budowy toalet i kawiarni w Parku Szwedzkim, zapytał 

kiedy ta inwestycja się zakończy? 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że są pewne kwestie, które 

musimy uwzględnić np. w momencie kiedy wykonawcy zwracają się do nas 

o przesunięcie terminu zakończenia danej inwestycji – tak też było w tym 

przypadku. Wyrażona została zgoda na przesunięcie tego terminu do końca 

lutego 2025 r. Głos zabrała także Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju; 

2) poruszył sprawę terenu po byłym basenie w Szczawnie-Zdroju, głos 

w tej sprawie zabrał także radny H. Hammer, Burmistrz Szczawna-

Zdroju, radny P. Nasiukiewicz, radny A. Sikoń- całość dyskusji dostępna 

jest na nagraniu audio-wideo;  

3) brak tabliczki informującej w przypadku awarii na parkingu dla 

kamperów; 

Burmistrz odpowiedział, że taka tabliczka zostanie uzupełniona. 

Radny J. Kaczanowski wspomniał o iluminacjach świątecznych- dotyczy 

to organizowanego konkursu.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

15. Informacje i komunikaty. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 28 stycznia 

2025 r. (wtorek). Ustalona godzina to 9.30. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

16. Uroczyste wręczenie Aktu Nadania Tytułu „Honorowego 

Obywatela Szczawna-Zdroju”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki przywitał serdecznie Pana Marka 

Fedoruka byłego Burmistrza Szczawna-Zdroju oraz wszystkich gości. 

 

Głos zabrał Pan Marek Ćmikiewicz obecny Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

a także Sekretarz Miasta. 

 

Następnie odbyło się uroczyste wręczenie Aktu Nadania Tytułu 

„Honorowego Obywatela Szczawna-Zdroju” Panu Markowi Fedorukowi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknął obrady 

IX sesji Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

  

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył:  

Maja Rutowska                  A. Pisarska                            Ł. Różycki                                                                                                     

                                        A. Motyka                              
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.   

2. Lista gości. 

3. Porządek obrad.  

4.4a,4b. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój, autopoprawka, uchwała w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój wraz 

z autopoprawką. 

5. Uchwała nr III/116/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój przedstawionym wraz z projektem uchwały budżetowej na 

rok 2025. 

6, 6a,6b. Projekt uchwały sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczawno-

Zdrój na rok 2025, autopoprawka, uchwała w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

7. Uchwała nr III/114/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025. 

8. Uchwała nr III/115/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2025. 

9, 9a, 9b. Projekt uchwały, autopoprawka i uchwała- w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

10, 10a, 10b. Projekt uchwały, autopoprawka i uchwała-w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

12-15a. Projekty uchwał i uchwały. 

16. Plan pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na rok 2025. 

17. Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2025 rok. 
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18. Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2025 rok. 

19-19a. Projekt uchwały i uchwała- w sprawie uznania się za niewłaściwą 

do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia. 

20. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 

 


